
Zápisnica č. 8 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 22. februára 2023, 10:30,  

zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams  
 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, L. Jurík, T. Chrenko, T. Pšenka, M. Štrbák, R. Sýkora, R. 
Somík, J. Kužma, P. Potenga 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: pp. R. Kompas, I. Andrejkovič 
Prizvaní /prítomní osobne/: pp. P. Remžík (Sekretár KM, ŠO SZĽH), K. Šinkovič (ŠO SZĽH),  J. Budi (VsZĽH), J. Filc (Mentor MO SZĽH), 
R. Pavlikovský (VV SZĽH), B. Semančík (VV SZĽH), M. Klejna (KR SZĽH), M. Šatan (prezident SZĽH), M. Lažo (GS SZĽH) 
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: pp. M. Novák (ZsZĽH), P. Matejka (SsZĽH), P. Jánošík (M-SZĽH), M. Dráb (VV SZĽH) 
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie (10:30-10:35) 
2. Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP (10:35-11:15) 

a. ŠO SZĽH 
b. ZsZĽH 
c. SsZĽH 
d. VsZĽH 

3. Návrh SsZĽH na úpravu formátu žiackych súťaží (11:15-11:45) 
4. Over age hráči v prípravke a žiackych súťažiach – diskusia  (11:45-12:15) 
5. Štart hráčov v predohrávkach (12:15-12:30) 
6. Obed (12:30-13:00) 
7. MMSR 2023 – formát turnajov  (13:00-13:30) 

 EXD 
 SŽ „A“ 
 SŽ „AA“ 

8. All Ivy Showcase II. (13:30-14:15) 
9. Podmienky na prihlásenie sa družstiev do súťaží 2023/2024  (14:15-14:45) 
10. Rôzne (14:45-15:00) 
11. Záver (15:00) 

 
K bodu 1) Otvorenie 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli žiadne, 
zasadnutie bude prebiehať podľa programu.  
 
K bodu 2) Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP 
VsZĽH 
 p. Kužma – zatiaľ v Gelnici nie je ĽP, pripravuje stretnutie so zástupcami klubu a mesta, 
 p. Potenga – niekoľko zápasov dohrávky 
 p. Pék – prípravky teda v rámci VsZĽH pokračujú vo formáte 5na5, vzorový zápas prípraviek 4na4 v Poprade, z regiónu VsZĽH je cítiť 

nedôveru k systému  
 

SsZĽH 
 p. Matejka  - kde sú predeľovacie mantinely, aplikujeme hru 4na4, kluby si to chvália, žiacke súťaže vrcholia, regionálna DK priebežne 

rieši previnenia, sankcie, priestupkov je pomerne viac ako v minulých sezónach 
 p. Pšenka – hracie časy sú v súčasnosti 2x25 min. alebo 3x16 min., po komunikácii  odporúčajú za región Stred návrh na 2x2x15, resp. 

návrh na úpravu 16 až 25 min., pri STŽ AA je potrebné upresniť špecifikáciu kto môže hrať, 
 p. Štrbák – podnety z prostredia sú opodstatnené, nový projekt, v mnohých prípadoch majú deti chuť hrať viac, je to voľná hra, čas by 

mal byť flexibilný podľa počtu hráčov v družstve, určiť minimálny a maximálny čas tretiny, smernicu flexibilne upraviť – časový interval, 
súhlasím s tým 

 p. Pék – smernica upravuje formát súťaže, návrhy sú aj z regiónu Západ na ekonomizáciu zápasov 
 p. Filc – navrhuje urobiť k týmto zmenám samostatné stretnutie, otázka ako dostať súkromné „selekty“ pod kontrolu, mylné predstavy 

rodičov 
 p. Kompas – súhlasí so samostatným mítingom, u ich nie je problém, je to na analýzu 

 

ZsZĽH 
 p. Novák – keby cestovala 4HT s 5HT na turnaje, vyriešila by sa ekonomická situácia, rovnako aj kabíny pre tímy,  
 p. Novák – 9HT sú v 1 / 2 časti, v 8HT sú niektoré zápasy odložené - chrípka, prázdniny -  niektoré kluby si zápasy predohrali, niektorí 

nemajú dostatok hráčov, pre 8HT je záverečný turnaj v rámci MM SR dobrý,  
 p. Novák – požiadal kluby, aby mu dali info, že obdržali minimantinely, zatiaľ hrá formátom 4na4 iba Slovan Bratislava a MHKM Skalica  
 p. Novák – odporúča dopracovať smernice ešte viac detailnejšie (hrubé fauly, TH ...) 



 p. Novák – treba sa vážne zamyslieť nad riešením situácie vulgarizmov a atakov medzi hráčmi a najmä rodičmi na tribúnach, vytvoriť 
také predpisy, aby sa eliminovali takéto situácie, je to však citlivá téma (napr. prípad zápas žiakov NZA-LEV, kde rodič neadekvátne, 
hrubo, vulgárne nadáva na tribúne), následne dohra na sociálnych sieťach; mechanizmus, ak bude situácia zdokumentovaná, aby bol 
zápas dohraný bez divákov/ príp. nasledujúci zápas bez divákov – poučenie pre rodičov 

 p. Novák – prípad trénera Ružinova, ktorý vlastným výkladom reagoval na to, že súper mal hráčov over age, stiahol družstvo z ľadu, po 
prerokovaní ho regionálna DK potrestala, následne prišlo odvolanie z advokátskej kancelárie zastupujúcej tohto trénera, do budúcnosti 
musí byť SZĽH a regióny legislatívne pripravené na takéto situácie, nastaviť mechanizmy, aby tréneri nevedeli zneužiť systém over age 
hráčov  

 p. Novák – za uplynulý víkend bolo v rámci regiónu 12 TH v žiackych súťažiach, situácia sa nezlepšuje 
 p. Klejna – vzdelávanie hráčov od trénerov aj mimo ľadu 
 p. Pék – rovnako aj rozhodcovia, ktorí musia dávať do poznámok všetky udalosti, informačno-vzdelávacia platforma, 
 p. Filc – v rámci vzdelávania trénerov je dôležité ich vzdelávať aj v rámci prevencie, aj rodičov, aj hráčov, je potrebné hľadať možnosti 

ako eliminovať takéto neprístojnosti, zakomponovať do tohto diania regionálnych manažérov,    
 apel na Legislatívnu komisiu      
 p. Dráb – potvrdil uvedené, väčšia aktivita zo strany rozhodcov voči takýmto prejavom, musíme ako manažéri a členovia VV SZĽH 

vážnejšie vstúpiť do procesov, 
 p. Pék – aké máme možnosti sankcii a uzatváranie ZŠ – vyhostenie rodičov, divákov,  
 p. Pék – informoval, že HK Brezno mu poslalo informáciu o ukončení prevádzky 16.3.,  
 p. Remžík – v rámci legislatívy je do budúcnosti možné nastaviť zmeny v disciplinárnom poriadku, je však potrebné nájsť primeranú 

formu, keďže do procesov vstupujú zákon o športe aj ľudské práva, akákoľvek sankcia musí byť veľmi dobre podložená legislatívou; 
rodičia sú väčšinou aj členmi daných klubov a kluby majú interné normy, ktoré môžu použiť, potrebujeme ďalej vzdelávať deti a rodičov 
aj v oblasti disciplíny,  

 p. Konečný – štatút trénera, hráča, rodiča – riešiť interne,  
 p. Semančík – Milan Novák vydal usmernenie na ZsZĽH v rámci nešportového správania, rodičia si ho mali poslať medzi sebou,  
 p. Remžík – dôležité je, aby rozhodcovia uvádzali všetky podstatné skutočnosti do zápisu o stretnutí, ako jedného z relevantných 

podkladov k riešeniu;  
 p. Konečný – prvotne je potrebné urobiť vizuálny apel, A3 „desatoro“ na každý štadión, 
 p. Somík – cez šéftrénerov dať informácie na kluby, máme semináre, žiadosť smerom na trénerov, interné pravidlá klubov vedia pomôcť, 

ale hlavná aktivita by mala ísť zo zväzu  
 p. Andrejkovič – etický kódex majú všetky zahraničné zväzy, jasne zadefinované normy, veľké kampane, pracovná verzia kódexu je 

spracovaná,  
 p. Semančík – príklad ČSĽH – na webe, kódex hráča, trénera, rodiča 
 p. Filc – metodickú časť trénerov si beriem na seba, spoločenskú časť R. Pavlikovský, legislatívny rámec – právne oddelenie, vizuál M-

SZĽH, klub má právo potrestať hráča ktorého rodič sa previní 
 

ÚLOHY k B1/8: Dopracovanie etického kódexu pred sezónou 2023/2024. Obsahovo zodpovedajú za dopracovanie a úpravy 
metodickej časti (J. Filc), spoločenskej časti (R. Pavlikovský), legislatívneho rámca (právne oddelenie SZĽH) a vizuálno-grafickej 
podoby (Marketing SZĽH).  

 

EXJ  
 p. Pék – súťaž vyrovnaná, blíži sa záverečná fáza, 
 p. Pék – pred Play-Off sa vydá Manuál, vyšší level – ZŠ s kamerovým systémom,   
 

EXD 
 p. Pék – súťaž vyrovnaná, blíži sa záverečná fáza, 
 p. Pék – sk. B – PlayOut 
 

1LJ 
 p. Pék – regionálne časti prebiehajú, 
 

1LD 
 p. Pék – regionálne časti prebiehajú, žiadosť klubov v skupine východ, chceli by zvýšiť počet ostaršených hráčov, doteraz sme ústupky 

nerobili, aj v budúcnosti, keď sa niečo dohodne, bude to platiť celú sezónu, žiadne výnimky, kluby majú pred sezónou možnosť sa 
vyjadriť, prebieha diskusia, čo sa dohodne na seminári je  záväzné  
 

 žiadosť klubov Regionálnej časti Východ 1LD o navýšenie počtu ostaršených hráčov, podmienky boli nastavené podmienky a boli 
odkomunikované na predsezónnom seminári manažérov mládeže,  neschválené 

 

 p. Klejna za KR SZĽH – sledujú rozhodcov v súťažiach, kde sa blíži záver častí pred vrcholom sezóny, chodia aj inštruktori, ktorí dávajú 
referencie,    

 p. Pék – informoval o stretnutí KR SZĽH, členov VV, EXS a 1LS, ŠO SZĽH a predsedu KM,  
 p. Klejna – zúčastnil sa webinára IIHF, kde v iných krajinách majú napr. aj v kluboch osobu zodpovednú za rozhodcov priamo v rámci 

klubu,   
 

K bodu 3) Návrh SsZĽH na úpravu formátu žiackych súťaží 
 p. Matejka – iniciatíva na základe sťažností klubov v „A“ súťažiach, kvôli zvýšeným nákladom na dopravu, hľadali sme optimalizáciu 

súťaže 
 p. Jurík – rozdelenie na tri úrovne, zjednoduší sa doprava, rozlosovanie súťaží,  obsadzovanie rozhodcov, dvojičky, optimalizácia over 

age hráčov, motivácia vytvárať združenia pre menšie kluby, smeruje to viac k plným štruktúram, ale prihliada sa aj na menšie kluby,  
 p. Matejka -  návrh optimalizuje aj nasadzovanie rozhodcov, kde by odpískali dvojzápas,   



 p. Pék – nijak nám to nezasahuje do prihlášok, je to len rozdelenie do skupín na základe prihlásených družstiev do súťaže  
 p. Kužma – robil som analýzu cestovných nákladov, zvýšilo sa o 0,80€ na kilometer 
 p. Remžík – opäť by stálo za úvahu pre  trasovanie spracovať mapku partnerských objektov na ubytovanie, stravu pre kluby, ako sme 

o tom diskutovali už predtým   
 p. Pék – pred sezónou by sa mohol dať oznam na kluby, aby dodali zoznam prevádzok, súbor kontaktných osôb na kluby elektronicky 
 p. Konečný – pri zmene štatutárov, informácia centrálne na kluby  

 

K bodu 4) Over age hráči v prípravke a žiackych súťažiach – diskusia 
 p. Pék – over age hráči v súťažiach, nastavenie procesov do budúcnosti 
 p. Potenga – v rámci diskusie konštatoval, že je potrebné nastaviť prísnejší kontrolný mechanizmus na zamedzenie prípadného 

zneužitia,  
 p. Jurík – v IS extra štatút – pred sezónou dať zoznam potencionálnych „over age“ hráčov  
 p. Pék – minulú sezónu sme mali individuálne posudzovanie, bolo to neflexibilné a veľa posudkov 
 p. Filc – súpisky „AA“ – fixných 15 hráčov, títo nemôžu nastúpiť do „A“, v prípade zranenia, dlhodobého výpadku na základe posúdenia 

a odsúhlasenia povolený nástup do „A“ 
 p. Pék – po odohratí určitého počtu zápasov za „AA“, nebude môcť nastúpiť do  „A“ 
 p. Semančík – kto nastúpi za „A“, nebude môcť ísť do regionálneho výberu 
 p. Konečný - riešiť to v klubovom prostredí, zdá sa mu komplikované riešiť obmedzenia cez súpisky a nastavenia,    
 p. Chrenko – zbytočne veľa podmienok, keď sa tréner previní, riešiť to s manažérom, klubom, nech si to šéftréner vyrieši na klube 

s trénerom  
 p. Sýkora – nad trénerom je šéftréner, ktorý je spolufinancovaný zväzom, na neho páky cez regionálnych inštruktorov 
 p. Pék – definovať over age hráča – začal s hokejom neskôr, nedosahuje výkonnosť apod.  
 p. Filc – keď sa to zavádzalo, malo sa za to, že regionálni inštruktori budú mať dostatočné podkladu a vedomosť na riešenie situácie,  
 p. Somík – má ísť o prirodzené posúvanie hráčov,    

 

ÚLOHY k B4/8: Rozšírenie kontrolných mechanizmov v informačnom systéme.  
 

K bodu 5) Štart hráčov v predohrávkach 
 p. Pék – zo SP vypadla kvôli covidu podmienka, že hráč nemôže nastúpiť v predohrávke, opätovné zaradenie 
 p. Chrenko – nedovoľovať nezmyselné predohrávky, preskúmať dôvody, stačí, že je tam limit 4 zápasy 
 p. Kužma – kluby dávajú zápasy o 7:00, 7:30, 18:00, v prime-time bola partička, verejné korčuľovanie 
 p. Konečný – máme aj prípady, kedy si mesto nastaví, že verejné korčuľovanie bude v určitý čas a nedá sa s tým hýbať 
 p. Pék – nastaviť strop začiatkov zápasov v žiackych súťažiach – interval od-do 
 p. Budi – komercia, rozhodovanie či odohrať žiacky zápas, alebo partička, z ktorej majú peniaze  
 p. Pék – podklad s rozpisom ľadovej plochy, posudzovanie predohrávok  
 p. Chrenko – EXD, EXJ aby sa hrali na hlavných plochách, niektoré tréningové plochy sú nedôstojné pre extraligu  
 

K bodu 7) MMSR 2023 – formát turnajov 
 p. Pék - doplnkové prednášky pre hráčov po zápase - v spolupráci s Nadáciou Dobré Srdce Boriska Sádeckého kurz 1.pomoci + 

prednáška o zdravom životnom štýle 
 

EXD 
 p. Pék - formát 4 (každý s každým), alebo formát SF (2 zápasy) a O 3. m. / Finále 
 p. Chrenko – pýtal som sa aj hráčov v Nitre, chceli by sa stretnúť so všetkými tímami, nemenil by som formát 
 p. Štrbák – tiež som bol toho názoru, ale zmenil som ho, kvôli náboju, v každom zápase o niečo pôjde, vyvrcholenie sezóny, prikláňam 

sa k novému formátu 
 p. Jurík – prídeš o jedného súpera, ale hráš isto s dvomi, je to oživenie, aj na druhý deň hráš o veľa  
 p. Pék – stále hovoríme o tom, aby sme dostali mládežnícky hokej do povedomia verejnosti, možnosť TV prenosu 
 p. Chrenko – nepáči sa mi, že sa po roku idú meniť veci 
 p. Potenga – nový model, nemením názor 
 p. Kužma – nový model 
 p. Jurík – starý model 
 p. Kompas – pýtal som sa na klube, je to pre nich zaujímavé, nový model 
 p. Pšenka – nie je teraz priestor niečo meniť, starý formát 
 p. Pék - zmena na poslednú chvíľu, komunikoval s R. Paľovom, ten sa dotazoval, či to bolo odkomunikované s klubmi,    
 p. Šatan - návrh na SF 1 zápas, O 3. m. a FIN na 2 zápasy,  
 p. Pšenka - meniť na poslednú chvíľu nie je šťastné, pre neho dáva význam Final4, či je problém pri vysielaní TV aj pri Final4, 
 p. Pék - pre TV je zaujímavý bonus garantovať zápas Finále, 
 p. Lažo - mal stretnutie s potenciálnym záujemcom, ale formát ešte nie je definovaný, je to v štádiu prípravy,   

 

KM SZĽH potvrdzuje pre finálový turnaj EXD v rámci  MM SR 2023 zachovanie formátu každý s každým (Final 4).  
 

ÚLOHY k B7/8: Do budúcej sezóny odkomunikovať pre Finálový turnaj EXD nový formát dva zápasy SF1 + SF 2 + jeden 03M + jeden FIN 
 

SŽ „AA“ 
 p. Kompas – návrh do budúcej sezóny -  druhé tímy kvalifikačný turnaj o štvrtú miestenku na MMSR 
 p. Somík – vložené turnaje 9HT – aby o niečo hrali, najlepší tím štvrtá miestenka na MMSR  



 p. Pék – pravidelnejšia konfrontácia medziregionálna, aj v rámci skautingu pre hokejové akadémie, čiže zvýšenie objemu zápasov, 
skauting k HA 

 p. Somík – pravidelne od októbra vložené zápasy/turnaje pre 9HT, raz za mesiac 
 p. Chrenko – idea kompiho, kvalifikačný turnaj druhých tímov 
 trojbodovým systémom 
 

SŽ „A“ 
 p. Pšenka – znevýhodnené tímy s plnou štruktúrou  
 p. Filc – ide nám o to aby hrali hokej, šanca aby hrali, predpoklad podobnej výkonnosti, nechajme hrať tých, ktorí odohrali celú sezónu, 

aby odohrali aj záverečný turnaj 
 p. Pšenka – špekulácie 
 p. Somík – kritérium % odohratia zápasov, a nie len na záverečný turnaj ale už aj na záver súťaže  
 turnaja sa môžu zúčastniť hráči, ktorí odohrali 60% jeho odohraných zápasov v súťaži „A“ len 9HT v kluboch s kompletnou štruktúrou 
 súpiska na záverečný turnaj 22+3 
 p. Chrenko – navrhol rozšíriť MM SR 2023 SŽ „A“ na 6 tímov, 2x20 min každý s každým (HLASOVANIE: ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽAL 

SA: 0, NEHLASOVALI: 2, rozhodnu e KM SZĽH prijaté v uvedenom znení) 
 

Rozhodnu e KM SZĽH 1-8/2022-23 
KM SZĽH súhlasí s rozšírením turnaja SŽ „A“ v rámci MM SR 2023 na 6 mov (1. a 2 z regiónov Západ, Stred a Východ). 

 

K bodu 8) All Ivy Showcase II.  
 p. Sýkora – informoval, že vedenie rozhodlo, že na All Ivy Showcase sa výber zo SZĽH určite zúčastní, VT v závere mesiaca marec, kde 

bude výber, ktorí hráči pôjdu  
 p. Filc – kvalita mládežníckych súťaží, úbytok hráčov, brána odísť von, považujem za nešťastné, že sa to nekomunikovalo skôr, kluby 

môžu pociťovať problém, treba veľmi pozorne sledovať efektivitu do budúcnosti, objektívne čísla a úspešnosť, som za individualizáciu 
formou poradenstva do budúcna 

 p. Kužma – tento projekt sa schvaľoval, 301 klubov ho schválilo v rámci dlhodobej stratégie  
 p. Šatan – vyhodnotenie a efektivita, transparentnosť, záujem je obrovský, do budúcnosti môžeme meniť a prispôsobovať podmienky 
 p. Kompas – máme 6 hráčov v projekte, dvaja odmietli nastúpiť na A, dvaja oznámili, že v marci chcú ísť na try-out – súkromne,  

- nemá zmysel vychovávať hráčov, ktorí nemajú záujem za nás hrať  
 p. Chrenko – systém znevýhodňuje napr. hráčov, ktorí neboli v projekte JOJ ŠPORT SR18,  
 p. Kompas – dotazoval sa, či sa môže na All Ivy Showcase prihlásiť aj hráč 1. ročníka, konštatoval, že termín koliduje s Play-Off, 
 p. Sýkora – áno, koliduje to s termínom, ale týka sa to hráčov len tých tímov, ktorí hrajú záver Play-Off, 
 p. Filc – jeho názor sa nemení, projektov je veľa – projekt, dorastenecké a juniorské družstvá, akadémie je toto cesta pre jednotlivcov 

cesta pre ich vzdelanie, na druhej strane kluby môžu mať pocit, že toto sa koná počas vrcholu sezóny, treba to zanalyzovať, aby bolo 
jasné aké efekt a prínos bude mať uvedená aktivita aj pre slovenský hokej,       

 

K bodu 9) Podmienky prihlásenia sa družstiev do súťaží 2023/2024 
 p. Pék - podmienky do súťaží 2023/2024 pre mládež aj pre seniorov do 28. februára 2023, teraz ale riešime len podmienky pre mládež,  
 p. Pék - podmienky sú dtto ako minulú sezónu, s miernymi úpravami,  
 p. Jurík – ak pri žiakoch prihlasuješ jeden tím 16, dva tímy 12+8 
 p. Kompas – z 5HT sa ide do 6HT, menšie kluby majú problém  
 p. Matejka - navrhuje pre kategóriu prípraviek HP4, HP5 nastaviť rovnaký počet na prihlášku 12 hráčov, bez ohľadu na to či bude hrať 

formátom 5na5, alebo 4na4, pre žiakov 16; p. Pék doplnil, že ide o zjednotenie nastavenia prípraviek, na prihlášku  ponechať, po 
ukončení prihlasovania dáta ukážu ako upraviť smernice do súťaže, skutkový stav a diferencovanie extraliga – prvá liga, keď sa 
v polovici súťaže spájajú zjednotiť podmienky; špecifikáciu a postup k prihláškam zašle klubom a administrátorom Matrika,  
(HLASOVANIE: ZA: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, NEHLASOVALI: 2, rozhodnu e KM SZĽH prijaté v uvedenom znení) 
 

Rozhodnu e KM SZĽH 2-8/2022-23 
KM SZĽH súhlasí s nastavením počtov hráčov pre prihlášky 2023/2024 v kategórii prípraviek HP4 aj HP5 na rovnaký 
počet 12 hráčov a pre kategórie žiakov na 16 hráčov.  Špecifikácie a postup k prihláškam zašle Matrika SZĽH.  

 

K bodu 10) Rôzne 
 p. Kompas – termínovník – koliduje Final4 EXD a PlayOff za EXJ, do budúcnosti upraviť pre hráčov tak, aby mohli hrať aj dorastenci za 

juniorov,  
 p. Pék – ak spĺňa vekovú kategóriu a hral vo vyššej súťaži môže na Final 4 EXD nastúpiť, propozície budú vydané do 2 týždňov,  
 
V Bratislave, 22. februára 2023 
 
Vyhotovil:  P. Remžík v.r. 

sekretár KM SZĽH 
 
Podklady:  K. Šinkovič v.r. 

ŠO SZĽH 
 
Za správnosť: L. Pék v.r. 
                         predseda KM SZĽH 
 
Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
Príloha: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 


